
Aydos Millet Bahçesi Açıldı

Abdulkadir ASLAN: 
Gelin Şehrimizi 

Yeniden İnşa Edelim 

Cemil CEBİR: 
Sancaktepe’yi Milli 

Görüş ile Yöneteceğiz 

Cemal Doğan: Yeğin’e Verilecek 
Her Oy Özgen Nama’dan 

Çalınmış Bir Oydur

SANCAKTEPE’DE KARS 
KOCABAHÇE  KÖY DERNEĞİ 

HİZMETE GİRDİ

HALİT SOYTÜRK  
7 . SAYFADA

MEHMET DEMİR
3. SAYFADA 

Kars Kocabahçe Köyü Kalkındırma Derneği Genel 
Merkezi hizmete girdi. 1000 M2 kapalı alana sahip 
dört kattan oluşan çok amaçlı dernek binasında düğün 
salonu, hanımlara özel katı bulunan binada Erkekleler 
için Çeşitli etkinlikler yapılabilecek alanın yanında 1000 
kişiye ayın anda yemek çıkarabilecek aş evini içinde bu-
lunduran Kars Kocabahçe Köyü Kalkındırma Derneğinin 
açılışı yapıldı.          HABERİ 06’DA

Aydos Millet Ormanı İBB Adayı Belediye Başkan Adayı 
Murat Kurum’un katılımıyla hizmete açıldı.            
        HABERİ 02’DE

Saadet Partisi Sancaktepe İlçe Başkanlığı 
Sancaktepe Belediye Başkan Adayı tanıtım 
toplantısı ve geleneksel iftarda buluştu.  07’DE

Arzu Karaalioğlu, 31 Mart seçimlerine 
hız kesmeden devam ediyor.   06’DE

Hüseyin Kocagöz'den
 Şeyma Döğücü'ye 

tam destek.     06’DE

Cemil Cebir: Sancaktepe’yi Yeniden Refah ile Milli 
Görüş belediyeciliğine taşıyacağız” dedi.   02’DE

Kılıçdaroğlu ve 
Özgen Nama’yı 
sırtından bıçaklayan 
bir kişiye 
Sancaktepe’yi 
teslim etmeyeceğiz”  
HABERİ 06’DA

İkinci 5 yıllık hizmet döneminde Sancaktepe 
Millet Bahçesi, Sancaktepe Şehir Hastanesi, 
İlhan Varank Şifahanesi, Paşaköy Yenilebilir 
Enerji ve Doğa Park Eğitim Projesi ve birçok 
projenin sözünü veren Döğücü, “Sancaktepe 
Emin Ellerde” dedi. 

SİYASİ GAZETE / SAYI: 31 / 28 MART 2024 / FİYATI 10TL

SANCAKTEPE 
Emin Ellerde

Şeyma DÖĞÜCÜ ile

BAKAN KOCA: SANCAKTEPE ŞEHİR 
HASTANESİ TÜRKİYE'NİN EN BÜYÜĞÜ 

Sancaktepe'de inşaatı devam eden Şehir Hastanesi hakkında bilgi verdi. 
Sancaktepe Şehir Hastanesi'nin inşaat alanında konuşan Bakan Koca, 
"Türkiye'nin en büyük kapasitesi olan şehir hastanesi şu an bulunduğumuz 
yerde Sancaktepe'de inşaatı devam ediyor.     HABERİ 03’DE

Hafızamda Tutarak 
Sandığa Gideceğim

LGBT Bayragına İzin 
Vermek Ne Demek!…

DEVAMI 04 ve 05. SAYFADA

Çanakkale Şehitleri 
Sancaktepe’de Anıldı

18 Mart Şehitleri Anma Günü ve Çanakkale Zaferi 
Sancaktepe’de törenlerle kutlandı.     Sayfa 02’de

14 Mart Tıp Bayramında 
Sağlık Çalışanlarına Çiçek 

İstanbul Valisi Davut Gül, Prof. Dr. Feriha Öz Acil 
Durum Hastanesini ziyaret ederek çalışanların 14 
Mart Tıp Bayramını kutladı.      HABERİ 02’DE

ARZU KARAALİOĞLU: 
CANLA BAŞLA! 

HİRANUR VAKFI, 
RAMAZAN AYI’NDA 

DA İHTİYAÇ 
SAHİBİ AİLELERİ 

UNUTMADI 
02’DE

HÜSEYİN KOCAGÖZ: 
ŞEYMA DÖĞÜCÜ İLE 

YOLA DEVAM

ÖZGÜR ÖZEL: 
İSTANBUL İTTİFAKI’NA 

İNANIYORUZ
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18 Mart Şehitleri Anma Günü ve 
Çanakkale Zaferi Sancaktepe’de 
törenlerle kutlandı. Sancaktepe 
Atatürk Anıtına Çelenk Sunumu ile 
başlayan 18 Mart Şehitleri Anma 
Günü ve Çanakkale Zaferi törenler,  
Şehit Yüzbaşı Yusuf Kenan Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesinde Drama 
sunumu, Müzik dinletisi ve Kahra-
man Şehitlerimizin kabirler ziyaret 
edildi. Arif Nihat Asya Anadolu Lisesi 
Mescidinde  Kuran-ı Kerim ve Mevlidi 
Şerif okutuldu. Şehit aileleri ve kah-
raman gazilerimiz onuruna akşama 
iftar verildi.

ÇANAKKALE ŞEHİTLERİ ANILDI 

18 Mart Şehitleri Anma Günü ve 
Çanakkale Zaferi’mizin 108. Yıl 
dönümü programlarına İçişleri Eski 
Bakanı Efkan Ala, Sancaktepe Kay-
makamı Ahmet Karakaya, Garnizon 
Komutanı Albay Murat Aydınlık, 
Belediye Başkanı Şeyma Döğü-
cü, Sancaktepe Belediye Başkan 
Yardımcıları Siyasi Parti Temsilcileri, 
Belediye Meclis Üyeleri, İlçe Müdür-

leri, Okul Müdürleri, Muhtarlar, şehit 
aileleri, gaziler ve vatandaşlarımız 
katıldı.
 
18 Mart Şehitleri Anma Günü ve 
Çanakkale Zaferi’nin 109. Yıl dönü-
münde Şehit Yüzbaşı Yusuf Kenan 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’n-
de düzenlenen etkinlik, Saygı Duru-
şu ve İstiklal Marşı, Kuran-ı Kerim 

Tilaveti, Drama sunumu 
ve Müzik dinletisi günün 
önem ve anlamı konu-
sunda bir konuşma yapan 
Sancaktepe Kaymakamı 
Ahmet Karakaya, “Ça-
nakkale Zaferi çoğun aza, 
imkanların iman gücüne, 
demir yığını gemilerin Se-
yit Onbaşı’nın omuzladığı 

bir top mermisine yenildiği gündür. 
Başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
olmak üzere, Çanakkale’yi geçilmez 
kılan tüm kahramanlarımızı rahmet-
le ve saygıyla anıyorum” ifadelerini 
kullandı.
 
Gün buyunca yapılan programlar 
kapsamında Sancaktepe İlçesinde 
bulunan Şehitlerin kabirleri ziya-
ret edildi. Arif Nihat Asya Anadolu 
Lisesi Mescidinde  Kuran-ı Kerim 
ve Mevlidi Şerif okutularak dua 
edildi. 18 Mart Şehitleri Anma Günü 
ve Çanakkale Zaferi’mizin 108. Yıl 
dönümü etkinlikleri kapsamında 
Sancaktepe Kaymakamlığı ve San-
caktepe Belediyesi tarafından Şehit 
Aileleri ve Gaziler onuruna verilen 
iftar verildi. 

CEMİL CEBİR: SANCAKTEPE’Yİ 
MİLLİ GÖRÜŞ İLE YÖNETECEĞİZ 

Sancaktepe Yeniden Refah Partisi (YRP) Seçime az bir süre çalışmalarına 
hız verdi. Sancaktepe Belediye Başkan Adayı Cemil Cebir, “Sancaktepe 
Halkının teveccühü bizleri memnun ediyor. Sancaktepe’de Ahlaklı 
Belediyecilik için gece gündüz çalışmalarımıza devam ediyoruz. 
Sancaktepe’yi Milli Görüş ile yöneteceğiz” dedi 

YIL:5 / SAYI:31 / 28 MART 2024

İMTiYAZ SAHİBİ 
ASİYE SOYTÜRK

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
SAİT SOYTÜRK

GRAFiK TASARIM: CADDE KRAETİV
BASKI: DERGAH MATBAA

Adres: Meclis Mh. Lale Sk. No:11/4 Sancaktepe / İST.
iletişim: 0534. 243 24 80

E-mail: sancaktepenews34@gmail.com 
 www.sancaktepenews.com

GENEL YAYIN YÖNETMENİ 
HALİT SOYTÜRK

Yeniden Refah Partisi seçim çalışmala-
rına hız verdi. Sancaktepe’de Yeniden 
Refahlı ve Ahlaklı Belediyecilik için 
çalışmalarına devam ediyor. Sancak-
tepe’de Stant çalışmaları, Esnaf, etkili 
fer ziyaretlerinin yanında seçmene 
ulaşmak için tüm güçleri ile çakıştıkla-
rını ifade eden Sancaktepe Belediyesi 
Başkan Adayı Cemil Cebir, “İnşallah 
1 Nisan’dan itibaren Sancaktepe’de 
Ahlaklı Belediyeciliğe geçiş yapacağız.  
Sancaktepe’yi Yeniden Refah ile Milli 
Görüş belediyeciliğine taşıyacağız” 
dedi.
 
31 Mart seçimlerine bir haftadan az 
bir süre kaldığını dile getiren Yeni-
den Refah Partisi (YRP) Sancaktepe 
Belediye Başkan Adayı Cemil Cebir 
“Bizler Önce ‘Ahlak’ ve ‘Maneviyat’ ve 
Ahlaklı Belediyecilik için çalışmaları-
mıza devam ediyoruz. Millî Görüş’ün 

temel taşları “ahlak, fazilet, merhamet, 
liyakat, feraset, hidayet, dirayet ve 
gayrettir. 1994 yılında Türkiye’nin en 
büyük şehirlerini yönetmeye başladık. 
2024 yıllında da yeniden Büyükşehirler 
ve ilçe belediyelerimiz ile başlayacağız. 
Yeniden Refahı sağlamak için son ne-
fesimize dek Önce Ahlak ve maneviyat 
diyoruz. İnşallah 1 Nisan’dan itibaren 
Sancaktepe’de Ahlaklı Belediyeciliğe 
geçiş yapacağız.  Sancaktepe’yi Yeni-
den Refah Milli Görüş belediyeciliğine 
taşıyacağız” dedi.

14 MART TIP BAYRAMINDA 
SAĞLIK ÇALIŞANLARINA ÇİÇEK 

İstanbul Valisi Davut Gül, Sancak-
tepe Kaymakamı Ahmet Karakaya, 
Sanacaktepe İlhan Varank ve Eği-
tim Araştırma Hastanesi Başhekimi 
Doç. Dr. Gökhan Yaprak 14 Mart Tıp 
Bayramında personele çiçek dağıttı. 14 
Mart Türkiye'de modern tıp eğitiminin 
başladığı gün olarak kabul edilen tarih 
olan 14 Mart, ‘Tıp Bayramı’nda San-
caktepe protokolü, hastane çalışan-
larının tıp bayramını tebrik ederek çiçek 
taktim etti. 

İstanbul Valisi Davut Gül Prof. Dr. 
Feriha Öz Acil Durum Hastanesini 
ziyaret ederek çalışanların 14 Mart Tıp 
Bayramını kutladı. Sancaktepe Bele-
diye Başkanı Şeyma Döğücü Sağlık 
çalışanları onuruna iftar yemeği verdi.

Sosyal Donatıları ile ilçede yaşayan 
her kesimden insanın vaktini geçire-
ceği 7’den 70’e tüm vatandaşlara 
adeta nefes olacak, doğal güzelliği 
ile ilçenin çehresini değiştirerek 
adeta yeşil koridor olacak olan 
Aydos Millet Ormanı Cumhur İtti-
fakı AK Parti İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Murat 
Kurum’un katılımıyla hizmete açıldı.

AYDOS MİLLET BAHÇESİ AÇILDI

17 Mart Pazar günü gerçekleşen 
açılış programına AK Parti İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkan Adayı 
Murat Kurum, İl Başkanı Osman 
Nuri Kabaktepe, Ulaştırma ve Altya-
pı Bakan Yardımcısı Osman Boy-
raz, AK Parti İstanbul Milletvekilleri 

Vedat Demiröz, İsmail Erdem, Hulki 
Cevizoğlu, Oğuz Üçüncü, Rabia 

İlhan İlçe Protokolü ve çok 
sayıda vatandaş katıldı.

Sancaktepe Belediye 
Başkanı Şeyma Döğü-
cü yaptığı konuşmada 
“Bugün ilçemizin çehresini 
değiştirip, güzelliğine gü-
zellik katacak ve hemşe-
rilerimiz için adeta huzur 

merkezi olacak Aydos Millet Bah-
çesini hizmete açıyoruz. 2400m2 
Çevre dostu alanı, koşu parkuru, 
bisiklet yolu, piknik alanları, çocuk 
oyun alanları ve birçok etkinlik alanı 
bulunan Sancaktepe Millet Bahçe-
si’nde, birçok değişik tür ve cinste 
ağacın yanında yürüyüş alanları, 
koşu parkuru, gölet yer alıyor. 
İkinci dönemde Gerçek Belediyecilik 
anlayışıyla 7/24 çalışmaya devam 
edeceğiz.” dedi.

HİRANUR VAKFI, BU RAMAZAN AYI’NDA DA 
İHTİYAÇ SAHİBİ AİLELERİ UNUTMADI 

Aşevinde Ramazan boyunca ilim talebeleri ve ihtiyaç sahibi 
aileler için günlük 1.000 kişilik yemek çıkarmaya devam ediyor. 
Aynı zamanda ayni ve nakdi yardımları ulaştıran Hiranur Vakfı, 
ihtiyaç sahibi ailelerin sesi olmaya devam ediyor.
Ramazan Ayı’nda yapılan yardımlar 
hakkında bilgiler veren Hiranur Vakfı 
Başkanı Müslüm Gezer, İstanbul’da 
ihtiyaç sahibi ailelere ayni, nakdi ve 
gıda paketlerini ulaştırdıklarını söyle-
di. Yapılan yardımların vakıf bünye-
sinde ve hayırseverlerin bağışları ile 
hayata geçirildiğini ifade eden Gezer, 
bu yardımların ihtiyaç sahibi ailelere 
ulaştırılmasında emeği geçenlere 
teşekkür etti. Hiranur Vakfı olarak 
amaçlarının ihtiyaç sahibi aileleri be-
lirlemek ve temel ihtiyaçlarını karşıla-
mak olduğuna dikkat çeken Gezer, 
“Hiranur Vakfı olarak şehrimizde 
onlarca aileye Ramazan Ayı’nda 
nakdi ve sıcak yemek yardımlarımızı 
ulaştırdık. Hedefimiz bu sayıyı her yıl 
üstüne katarak arttırmak. Vakfımız 
bünyesinde ve hayırsever vatan-
daşlarımızın katkılarıyla bu yardım-
larımız ihtiyaç sahibi ailelerimize ve 

ilim talebelerine ulaştırıldı. Allah bu 
yardımlara vesile olanlardan razı 
olsun. İnşallah bu gibi faaliyetlerimiz 
artarak devam edecek” diye konuştu.

BAĞIŞ VE YARDIMLARINIZI İHTİYAÇ 
SAHİPLERİNE ULAŞTIRIYORUZ

Hiranur Vakfı’nın ihtiyaç sahibi aileleri 
belirleyerek bağışı yapılan ayni ve 
nakdi yardımları ulaştırdığına vurgu 
yapan Gezer, “Hiranur Vakfı’nın en 
büyük amaçlarından biri de ihtiyaç 
sahibi aileleri belirlemek ve bu ailelere 
yardımları ulaştırmaktır. Bu yönde 
faaliyet içerisindeyiz. Bizlere verilen 
destekler ilim talebelerine, fakir, 
kimsesi olmayan kişilere ulaşıyor. Biz 
Allah rızası için yapılan yardımların bu 
ailelere ulaşmasında aracıyız. Sizlerin 
desteklerini bekliyoruz” dedi.
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Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca, İstanbul'daki ziyaretleri 
kapsamında Sancaktepe'de 
yapımı devam eden San-
caktepe Şehir Hastanesi'nin 
inşaat çalışmalarını inceleyip, 
hastanenin yeni yapılacak 

bölümleriyle ilgili bilgi verdi. 
Yeni şehir hastanesini in-
celeyen Fahrettin Koca'ya AK 
Parti İstanbul Milletvekili İsmail 
Erdem, Kaymakam Ahmet 
Karakaya, Sancaktepe Bele-
diye Başkanı Şeyma Döğücü 

ve Sanacaktepe 
İlhan Varank ve 
Eğitim Araştır-
ma Hastanesi 
Başhekimi Doç. 
Dr. Gökhan 
Yaprak eşlik 
etti. 

Yapımı devam 
eden San-
caktepe Şehir 

Hastanesi'ni inceleyen Sağlık 
Bakanı Fahrettin Koca, "Bütün 
büyük şehirlerimizde yani 33 
büyük şehirlerimizde şehir 
hastanesi olması şeklinde bir 
plan yapıldı. Muğla, Malatya 
ve Van'da da benzer şekilde 
şehir hastanesi yapılarak 
bütün büyük şehirlerimizde 
şehir hastanesi olmuş olacak. 
Ayrıca şu an İstanbul için 
düşündüğümüz ilave üç şehir 
hastanesi var. Türkiye'nin en 
büyük kapasitesi olan şehir 
hastanesi şu an bulunduğu-
muz yerde Sancaktepe'de 
inşaatı devam ediyor. Bu 
hastanenin toplam yatak 
kapasitesi 4 bin 100 olacak. 

Bildiğiniz gibi Feriha Öz Acil 
Durum hastanesi de burayla 
entegre kılınıyor. Ve Feriha 
Öz Acil Durum hastanesi bin 
8 yataklıydı. Toplam 5 bin 108 
yataklı sağlık kampüsüne ka-
vuşmuş olacağız. Bu kapasite 

Türkiye'de yapılan en büyük 
şehir hastanesi kapasitesi.

Bahar projesi ise bağımlı 
hastalar için rehabilitasyon 
dediğimiz bir merkez. Bu-
rada Amatem, Çematem, 
lojmanlarıyla birlikte bir bahar 
merkezi olacak. Bunun da 
ihalesi yapıldı. Şu an arkamda 
gördüğünüz inşaatı devam 
eden bölüm ise bahar merkez-
inin olduğu alan. Çok katlı 
olmayan villaların hızla yapımı 
da devam ediyor. Önümüzdeki 
6 ay içerisinde bahar projesi-
ni hızla faaliyete geçirmek 
istiyoruz. Bu kapasitesiyle 
Amatem, Çamatem ve bağımlı 
hastalar için rehabilitasyon 
merkezinin bir arada olduğu 
yapı ise yeni nesil bir bahar 
projesi, bu anlamda da dünya-
da ilk olan bir merkez olacak" 
ifadelerini kullandı. 

BAKAN KOCA SANCAKTEPE ŞEHİR 
HASTANESİ TÜRKİYE'NİN EN BÜYÜĞÜ

Sancaktepe'de inşaatı de-
vam eden Şehir Hastanesi 
hakkında bilgi verdi. San-
caktepe Şehir Hastanesi'nin 
inşaat alanında konuşan 
Bakan Koca, "Türkiye'nin en 
büyük kapasitesi olan şehir 
hastanesi şu an bulunduğu-
muz yerde Sancaktepe'de 
inşaatı devam ediyor. Muğla, 
Malatya ve Van'da da ben-
zer şekilde şehir hastanesi 
yapılarak bütün büyük şe-
hirlerimizde şehir hastanesi 
olmuş olacak" dedi.

LGBT Bayragına İzin 
Vermek Ne Demek!…

MEHMET DEMİR 

LGBT ideolojisin tehlikleri  
konusunu işlemeye de-
vam ediyoruz. Toplumu-
muz LGBT İdeolojisine  
dair  gerekli bilgiyi alana 
kadar. Toplumumuzu 
yönetmeyi talep eden 
kişilerin üç beş oy ala-
cağım diye LGBT ideo-
losine siyonistlerin bakış 
açısıyla bakmalarının  
yanlış olduğunu onlara 
anlatana kadar bu konuyu 
işlemeye devam etmek 
zorundayız.

 LGBT’ye karşı olmak için  bir 
insanın  sadece müslüman 
veya sağcı liberal olmasına  
gerek yok. Veya bir insan solcu  
diye LGBT destekleyecek diye 
bir şey söz konusu da değil. 
Eğer öyle olmuş olsa Rusya 
2023 yılında kanun çıkartarak 
LGBT propagandasını yasak-
lamaz. Yapanlara para cezası, 
ısrar edenlere ise hapis cezası 
vermezdi.

 Eğer LGBT olayı bir bireyin 
özgürlüğü olsa idi Macaristan 
22 Milyar Euroluk yardım pa-
ketini kendi ülkerinde LGBT’nin 
tehlikelerine karşı, aileyi koru-
mak için çıkartıkları yasaları 
iptal etmeyi şart koşan Avrupa 
Birliğine rest çekmezler, 22 
miyar euroyu ellerinin tersleriyle 
itmezlerdi…

 Günümüzde  bir çok beledi-
yenin sözüm ona etkinlik adı 
altında sağı solu LGBT’yi  tem-
sil eden gök kusağı renkleri ile 
boyayarak güya özgürlüklerden 
yana oldukları mesajını ver-
irken, Polanyada aynı renkleri 
kullanmanın  LGBT’nin  reklam-
ını yaptığı için  yasaklamaların 
sebepleri bilmeleri gerekiyor. 

Ama Maalesef bilmiyorlar eğer 
bilselerdi mesela  Sn. İma-
moğlu ile Sn. Yeğin  hafta 
sonu ilçemizde yaptıkları  
açılışta  “Ekrem ve Alper 
Başkanla Özgürce Yaşam 
Gelecek LGBT… pankartını 
gördükler an müdahele eder, 
derhal kaldırırlardı. Belki o 
pankartı taşıyan bile tehlikenin 
ne olduğunu bilmeyebilir ama 
ben bu şehir, ben bu ilçeyi 
yöneteceğim diyen insanların 
LGBT ideolijisinin tehlikelerini 
bilmemeleri kabul edilemez. 
 
Belkide ülkemizin en büyük 
sorunu, bizi yönetmeye talip 
olan  insanların ne bilmeleri 
gerektiklerini bilmemeleri ama 
bizim pes etme lüksümüz  yok. 
Biz sabırla halkımızı tehlike-
lere karşı uyarmaya devam 
edeceğiz.  Asla bu milletin 
evlatlarını siyonistlerin kur-
duğu içerisinde de LGBT olan 
yapılara teslim etmeyeceğiz.

Selamünaleyküm Sağlıcakla 
Kalın.

Temiz Toplum Derneği 
Genel Başkan Yardımcısı

Geçtiğimiz yıl vefat eden Sancaktepe Bele-
diye Başkan Yardımcısı  Merhum  Ayyıldız’ın 
adı verildiği havuzun açılışına, Gençlik ve 
Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, Gençlik 
ve Spor Bakan Yardımcısı Safa Koçoğlu, 
AK Parti İstanbul Milletvekili İsmail Erdem, 
Sancaktepe Kaymakamı Ahmet Karakaya, 
Sancaktepe Belediye Başkanı Şeyma 
Döğücü, parti temsilcileri ve vatandaşlar 
katılım gösterdi.

 Bakan Bak ve beraberindeki heyet Açılışta 
Sarıgazi Kemal Ayyıldız Yarı Olimpik Yüzme 
Havuzu gezerken Sancaktepe Belediye 
Başkanı Şeyma Döğücü, “Sarıgazi bölgemiz-
in büyük bir ihtiyacı olan yüzme havuzumuzu 
bugün açıyoruz. Biz de vatandaşlarımıza 
hizmet etmenin mutluluğunu yaşıyoruz. 
Sancaktepe’de sporu bir yaşam tarzı haline 
getirmek için elimizden geleni yapıyoruz ve 
yapmaya devam edeceğiz” dedi. 

Çocuk & Genç Odası

Yemek Odası

Yatak Odası

Halı, Tül & Perde Çeşitleri

Ev Tekstil Ürünleri

Her Bütçeye Uygun
Düğün Paketleri

Masa & Sandalye

Yatak & Baza & Başlık

İnönü Mahallesi Ankara Caddesi
No: 47, 34885 Sancaktepe / İSTANBUL

İLETİŞİM: 0850 309 58 75

www.inegölmobilyacarsi.com
www.sanmot.com

info@sanmot.com

Yenilenen yüzü, en iyi kalite,
en uygun fiyatlar ile hizmetinizde...

KEMAL AYYILDIZ YÜZME HAVUZU HİZMETE AÇILDI
Sancaktepe Belediyesi tarafından yapılan Sarıgazi Kemal Ayyıldız Yarı Olimpik 
Yüzme Havuzu ile Fatih Mahallesi Fitness ve Spor Merkezi Gençlik ve Spor 
Bakanı Dr. Osman Aşkın Bak’ın katıldığı törenle hizmete açıldı. 



İkinci 5 yıllık hizmet döne-
minde Sancaktepe Millet 
Bahçesi, Sancaktepe Şehir 
Hastanesi, İlhan Varank Şi-
fahanesi, Paşaköy Yenilebilir 
Enerji ve Doğa Park Eğitim 
Projesi ve birçok projenin 
sözünü veren Döğücü, “San-
caktepe Emin Ellerde” dedi. 

İlk dönem 268 projeyi hayata 
geçirmenin mutluluğunu 
yaşayan, Sancaktepe 
Belediye Başkanı Şeyma 
Döğücü, 2019-2024 yılları 
arası yaptığı çalışmaları 
ve 2024-2029 Sancaktepe 
Belediye Başkanlığı döne-
minde yapacağı projelerini 
Sancaktepe’nin güçlü sesi 
Sancaktepe News Gazete-
sine anlattı. Gazetemizin 
sorularını büyük bir gurur 
ve heyecanla cevaplayan 
Başkan Şeyma Döğücü, 
“İlçemiz yapılan hizmetlerle, 

İstanbul’da her alanda dikkat 
çeken bir ilçe olduğunun 
altını çizdi.

Sancaktepe, yatırımlarla İstan-
bul’da dikkat çeken bir ilçe oldu. 
Bölgenin kazandığı ivme gözle-
rden kaçmıyor. Yeni dönemde 
Sancaktepe’yi daha yukarılara 
çıkarmak için hazırladığınız 
projeler nelerdir?

Geçtiğimiz hafta Cumhur 
İttifakı İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Mu-
rat Kurum ile birlikte Sancak-
tepe Aydos Millet Bahçesi-
nin açılışının yaptıklarını 
vurgulayan Başkan Şeyma 
Döğücü, “Çevrenin insanın 
ve hayatın parçası olduğu 
gerçeğinden hareketle, 
çevre ile ilgili güçlü bir 
değişimi zaten başlatmıştık. 
Şimdi bu değişimi bir adım 

daha öteye taşıyoruz. 275 
bin metrekare üzerine kuru-
lu, içerisinde Aromatik Bitki 
Bahçeleri, Tema Parkın’da 
bulunduğu Sancaktepe Mil-
let Bahçemizi önümüzdeki 
dönemde açarak Sancak-
tepe’nin kişi başına düşen 
yeşil alan miktarını daha da 
arttırmayı hedefliyoruz” dedi.

“Sancaktepe’nin 
çehresi değişecek”

Başkan Döğücü, “Paşaköy 
Yenilebilir Enerji ve Doğa 
Park Eğitim Projemiz ile 
Enerji üreten Bisiklet İs-
tasyonları, Bisiklet yolları 
ve parkurları olacak. İklim 
değişikliği ve küresel ısın-
manın belirleyici hale geldiği 
çağımızda içerisinde yer 
alan, Yağmur Suyu Toplama 

ve Arıtma Sistemimiz, Su 
tasarrufuna imkan sağlay-
acak. İçerisinde tasarruflu 
aydınlatmalar kullanacağız. 
Sıfır Atık Projesini destekley-
erek bilinçlendirme ve 
farkındalık atölye çalışmaları 
yapacağız. Sancaktepe’miz-
in çehresi değişecek” dedi.

“Sancaktepe Sağlık 
Kompleksi olacak!”

Sancaktepe’de 2020 
yılından bu yana sağlık 
alanında büyük atılımlar 
gerçekleştirildiğini dile 
getiren Başkan Döğücü, 
“Şehit Prof. Dr. İlhan Va-
rank Sancaktepe Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi ve 45 
günde tamamlanan Sancak-
tepe Prof. Dr. Feriha Öz Acil 

Durum Hastanemizin yanın-
da Sancaktepe Şehir Has-
tanesi inşaatı başladı. 2 bin 
100 yataklı bu Şehir Has-
tanemiz İstanbul’umuzun en 
büyük ikinci Sağlık Kom-
pleksi olacak. Sancakte-
pe’de Hastane yatak kapa-
sitemiz bu sayede 3 katına 
çıkacak. Hasta ve hasta 
yakınlarımızın hizmetine 
İlhan Varank Şifahanesini 
sunacağız. Maddi imkanları 
kısıtlı olan hemşehrilerim bu 
sayede yine en üst kalitede 
hem sağlık hizmeti hem de 
konaklama hizmeti alacak-
lar” dedi.

“Sancaktepe ile El Ele”

İlk döneminde gençler ve 
çocukların eğitimi için büyük 
gayret gösteren Başkan 
Döğücü, “Benim her şeyden 
önce kendime bir sözüm var. 
Çocuklarımız bize emanet 
ve Sancaktepe’de çocuk-
larımızı şehrin en iyi eğiti-

mini alabildikleri bir yerde 
büyütmek benim sözüm. 
İşte bu yüzden, yeni hizmet 
dönemimizin en öncelikli 
başlıklarından biri nitelikli 
eğitim. İstanbul’un en çok 
okul yatırımı yapılan ilçesi 
olmanın gururunu yaşıyoruz. 
Bu ilk dönemimizde 18 
okul ve 4 Eğitim Merkezi’ni 
ilçemize kazandırdık. Ayrı-
ca, yapımı devam eden 
9 okulumuz yeni eğitim 
dönemine yetişiyor. Eğitime 
verdiğimiz önemi herkesle 
paylaşıyor ve ilçemizin 
geleceğine katkı sağlamak 
için kararlılıkla çalışıyoruz. 
Sancaktepe için düşledikler-
imiz, gerçekleştirmeyi arzu 
ettiklerimiz biter mi? elbette 
bitmez. Bunlar sadece 31 
Mart itibarıyla tekrar yola 
çıkarken hayata geçirmek 
için projelendirdiğimiz 
çalışmalar. Bu yolda tüm 
Sancaktepeli’lerle el ele 
verip gerçekleştireceğimiz 
nice hayal var” dedi. 

ŞEYMA DÖĞÜCÜ ile 
Sancaktepe Belediye Başkanı ve Cumhur İttifakı AK Parti
Sancaktepe Belediye Başkan Adayı Şeyma Döğücü, yeni 
dönemde yapacak olduğu projeleri Gazetemize anlattı. İlk 
dönem 268 projeyi hayata geçirmenin mutluluğunu yaşayan 
Başkan Döğücü  Yeni dönem içinde özellikle Eğitime 
Destek Projeleri başta olmak üzere Sancaktepe’nin 
çehresinin değişeceğini söyledi.



Yenidogan Metro 
“İBB’de Her Şey Algı”

İlçemiz için önemli olan Yenidoğan 
Metrosunun toprak dökülerek 

kapatılma hikayesi var. Son olarak 
İBB başkanı Ekrem İmamoğlu 

Yenidoğan- Söğütlüçeşme met-
ro hattının ilk etabının yapım 

çalışmalarını başlama töreni adı 
altında tören düzenledi. Bu tören ne 
anlama geliyor? Siz bu konuda ne 

düşünüyorsunuz? 

Başkan Döğücü, “Sancaktepe 
olarak İBB’den beş yıldır hiç 
hizmet almadık Bana göre 
İhalesi dahi yapılmamış bir 
metro çalışmasının temelini 
atamayacakları için bu algıcılar 
yeni bir kavram uydurdular. 
Yenidoğan metrosu için yapım 
çalışmalarına başlama töreni. 
Yapım çalışmalarına başlama 
töreni nedir Allah aşkına. Temel 
atarsın olur biter. Ondan önce 
de ihaleyi bitirirsin. Bence 
İBB’yi de böyle yönettiler. 
Çalışmalara İnşallah başlaya-
cağız algıları ile. Her şey yalan, 
her şey algı” dedi.

İlk döneminizde ilçede her 
kesime hitap edecek 268 projeyi 
hayata geçirdiniz. 5 yıl içerisinde 
neler yapıldı?

Döğücü, “Ülkemizde 
yaşanan Deprem, Pandemi 
ve doğal afetlere rağmen 

Sancaktepe’de 268 projeyi 
tamamlayarak çok şükür 
büyük gururla söyleyebilir-
im ki Sancaktepe halkının 
hizmetine sunduk. Yapımı 
devam eden 2 çocuk gelişim 
merkezimizle birlikte toplam 
11 çocuk gelişim merkezini 
ilçemize kazandırdık. 4 yeni 
kütüphanemizle kütüphane 
sayımızı 23’e çıkardık. 
480 derslikli 18 yeni okul 
yaptık. Ayrıca 40 derslikli 
eğitim kurumu, rehberlik 
araştırma merkezi, bilim 
sanat merkezi, halk eğitim 
merkezi yaptık. 288 derslikli 
9 yeni okulumuzun yapımı 
da bitmek üzere. Çocuk-
larımız için 3 yeni bilgi evi 
yaptık. 3 sosyal tesisimizi 
hizmete sunduk. 4 tanesi 
bitmek üzere olan toplam 11 
fitness merkezimizi San-

caktepe’mize kazandırdık. 
Sarıgazi Kemal Ayyıldız Yarı 
Olimpik Yüzme Havuzunun 
açılışını yaptık. 21 adet afet 
istasyon merkezi yaptık.  6 
Şubat depreminde Malatya 
Doğanşehir’e 350 Kon-
teyner Kent yaparak destek 
sağladık. Kısacası San-
caktepe Emin Ellerde 268 
proje yaptık ve yeni döneme 
sözümüz söz Sancaktepe 
emin ellerde” dedi. 

“Vatandaşımızın 
ilgi ve desteği ile”

Ramazan Ayının başlaması ile 
birlikte saha çalışmalarımıza 
hız kazandı. Sahada ener-
jiniz yüzünüzden eksilmeyen 
gülüşünüz sizleri yorgunluk bir 
yana baya bir pozitif gösteriyor. 

Bu yoğunlukta bu kadar stresli 
sürecin içinde sizleri enerjik 
kılan vatandaşa karşı daima 
güler yüzlü olmanızın sağlayan 
etkenler nelerdir? 

Şeyma Döğücü, “Sancak-
tepe’liler tabi hizmetlerden 
memnun. Özellikle annel-
er eğitim standartlarını ve 
kalitesini yükselttiğimiz için 
teşekkürlerini sunuyor. Bizler 
de her vatandaşımızın dav-

etine icabet etmek, uzatılan 
her eli sıkmak, umudu, 
çareyi, çözümü partimizde 
gören her vatandaşımızın 
sesine kulak vermek ve 
Sayın Cumhurbaşkanımızın 
selamlarını iletmek için 
sahada yoğun bir gayret sarf 
ediyoruz. Vatandaşlarımızın 

hayır dualarını almak, bize 
güvenenlere mahcup ol-
mamak ve sevgilerine layık 
olmak boynumuzun borcu. 
Sahada samimiyetimizi, 
ilçemizin daha gelişmesi için 
ortaya koyduğumuz iradeyi 
görenler tarafından ilgi ve 
destekle karşılanıyoruz. 
Bu sayede bize önce gön-
lünü, sonra evini, kapısını 
ve hatta mutfağını açan 
her bir kardeşime, her bir 
vatandaşımıza şükranlarımı 
sunuyorum, sağ olsunlar, var 
olsunlar” dedi.

“Huzurlu ve Mutlu 
Aileler için çalışa-

cağız”

31 Mart 2024 Yerel seçime az bir 

süre var. Son olarak Sancakte-
pe’lilere mesajınız nedir?

Başkan Döğücü, “Kıymetli 
Sancaktepeliler bu zamana 
kadar olduğu gibi bundan 
sonrada bizden Sevgilerini, 
dualarını ve desteklerini 
eksik etmesinler. Sancakte-
pe’de her şey bize emanet. 
Çocuklar, ağaçlar, fikirler, 
hayaller, haneler. Vatan-
daşımız için önemli olan her 
şey bizim için de önemli. 
Sancaktepe’yi hayatın her 
alanında titizlikle, hassasi-
yetle, özenle ileriye taşıma 
gayesinde olacağız. Sancak-
tepe Emin Ellerde diyerek 
huzurlu ve mutlu aileler için 
çalışacağız. Göreve geld-
iğim ilk günden beri, attığım 
her adımı ince düşünerek, 
sıkı planlayarak ve Sancak-
tepe’yi koruyup geleceğe 
taşıma gayesiyle attım. 
Önümüzdeki dönemde de 
aynı özenle bu yolu vatan-
daşlarımızla birlikte yürüye-
ceğim. Yeni dönem için tüm 
Sancaktepe’li hemşehril-
erimin bana desteklerinin 
tam olacağına inanıyorum” 
ifadelerini kullandı.

SANCAKTEPE EMİN ELLERDE
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SANCAKTEPE’DE KARS KOCABAHÇE 
KÖY DERNEĞİ HİZMETE GİRDİ

MHP Sancaktepe İlçe Başkanı 
Arzu Karaalioğlu Partisinin San-
caktepe Belediyesi Meclis Üyesi 
adayları ile Sancaktepe Belediye 
Başkanı Şeyma Döğücü’nün 
ikinci dönemi için canla başla 
çalışmalarına devam devam 
ediyor. Milliyetçi Hareket Partisi 
Sancaktepe Belediyesi Meclis 
Üyesi Adayları Hakan Şahinoğ-
lu, Tuncay Bal, Mehmet Aslan 
ve Makbule Arkutcu ile seçim 
çalışmaları esnaf, etkili fert ve 
hane ziyaretleri ile devam ediyor. 

Cumhur İttifakı adayı Şeyma 
Döğücü’yü tekrar Sancakte-
pe Belediye Başkanı olması 
için gece gündüz çalıştıklarını 
ifade eden MHP Sancaktepe 
İlçe Başkanı Arzu Karaalioğlu, 
“Meclis Üyesi adaylarımız Hakan 
Şahinoğlu, Tuncay Bal, Mehmet 
Aslan, Makbule Arkutcu ve tüm 
teşkilat mensuplarımız ile Genel 

Başkanımız Sn. Devlet Bahçe-
li’nin talimatları ile ‘Ayırmadan 
Ayrışmadan, Canla Başla San-
caktepe İçin’ çalışmalarımıza de-
vam ediyoruz. ‘Komşum Nasılsın’ 
ziyaretlerimizin yanında Esnaf, 
etkili fert ve çeşitli ziyaretlerimiz 
devam ediyoruz. Biz herkesi 
büyük Türk milletinin saygıdeğer 
bir evladı olarak görüyoruz ve bu 
şuur ile hizmete gayret gösteri-
yoruz. Cumhur İttifakı’nın ilke 
ve hedeflerine ulaşması için her 
dava arkadaşımız her kardeşimiz 
kararlılık ile yolumuza devam 
ediyoruz. Sancaktepe, Cumhur İt-
tifakı’nın ortaya koyduğu öz verili, 
samimi ve ön şartsız hizmet ar-
zusunun, Ayırmadan Ayrışmadan 
birlik ve dirlik siyasetinin yegane 
sancağı ve temsilcisi olarak 31 
Mart da tekrar Şeyma Döğücü 
Belediye Başkanı olacak” dedi. 

ARZU KARAALİOĞLU: CANLA BAŞLA 

MHP Sancaktepe İlçe Başkanı Arzu Karaalioğlu 
başkanlığında 31 Mart seçim çalışmalarına hız kes-
meden devam ediyor. Başkan Karaalioğlu, “Ayır-
madan Ayrışmadan, Canla Başla Sancaktepe İçin 
31 Mart tarihinde Cumhur İttifakımızın adayı Şeyma 
Döğücü’yü tekrar Sancaktepe Belediye Başkanı 
olması için tüm kadromuz ile çalışmaya devam edi-
yoruz” ifadelerini kullandı. 

Kars Kocabahçe Köyü Kalkındırma 
Derneği Genel Merkezi hizmete girdi. 
1000 M2 kapalı alana sahip dört kattan 
oluşan çok amaçlı dernek binasında 
düğün salonu, hanımlara özel katı 
bulunan binada Erkekleler için Çeşitli 
etkinlikler yapılabilecek alanın yanında 
1000 kişiye ayın anda yemek 
çıkarabilecek aş evini içinde 
bulunduran Kars Kocabahçe Köyü 
Kalkındırma Derneğinin açılışı yapıldı.   

Sancaktepe Veysel Karani 
Mahallesi Ulugazi Caddesi Ela 
Sokak No 3’te 10 Mart Pazar 
günü Kars Kocabahçe Köyü 
Kalkındırma Derneği Genel 
Merkez açılışına Sancakte-
pe Belediye Başkanı ve AK 
Parti Sancaktepe Belediyesi 
Başkan Adayı Şeyma Döğücü 
katıldı. Açılışa İYİ Parti San-
caktepe Belediye Başkan 
Adayı Cemal Doğan, San-
caktepe AK Parti İlçe Başkanı 
Turgay Akpınar, Çekmeköy AK 
Parti İlçe Başkanı Akın İlhan, 
İYİ Parti Sancaktepe İlçe 
Başkanı Burhan Caner, San-
caktepe Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Gökhan Erdoğan, 
AK Parti Çekmeköy Belediyesi 
Meclis Üyesi Adayı Zabit İspir, 
STK Başkanları,  Veysel Ka-
rani Mahalle Muhtarı ve Adayı 
Tekin Ayılmazdır ve Sancakte-
pe Mahalleleri Muhtar Adayları 
katıldı.

Kars Kocabahçe Köyü 
Kalkındırma Derneği yönetimi 
ve çok sayıda Kocabahçe 

Köyü sakinlerinin katıldığı 
açılışa Kars iline bağlı 
dernekler ve yönetimleri-
nin yanında Kanaat önderi 
Hacı İsmet Gezer, Derneğin 
Onursal Başkanı Hacı Dünya 
Karakoç, İşadamı Ali Ağaoğ-
lu katıldı. Kars Kocabahçe 
Köyü Kalındırma Derneği 
Genel Merkezinin 
İnşaat aşamasın-
da büyük emek 
gösteren Abdul-
lah Kayar, Hacı 
Mehmet Gezer, 
Hacı Bedir 
Baglars, Meh-
met Baglars 
Hacıhadioğlu, 
Kayar yapı 
yönetim kurulu 
başkanı Reşat Ka-
yar, Dernek başkanı 
Yardımcısı Suat Ayten 
tüm üyelerin destekleri ile 
yapılan Kars Kocabahçe Köyü 
Kalkındırma Derneği Genel 
Merkezi görkemli bir açılış 
töreni ile hizmete girdi.  

Kars Kocabahçe Kalkındırma 
Derneği Genel Merkezinin 
açılışında konuşma yapan 
Dernek Başkanı Halit Bu-
dak, “Bugün burada açmış 
olduğumuz ve yaklaşık on 
binin üzerinde nüfusu olan 
Kars Kocabahçe köylümüze 

hizmet verecek. Dernek 
binamız çok amaçlı 

tasarlandı. Kars 
Kocabahçe Köyü 

Kalkındırma 
Derneğimizin 
arsasını bun-
dan yaklaşık 
iki yıl önce 
alarak yola 
çıktık. Dernek 

binanız her katı 
250 M2 olmak 

üzere toplanda 
1000 M2 kapalı 

alana sahip. Dört kattan 
oluşan binamızın içerisi sosyal 
etkinlikler yapılabilecek şekil-
de tasarlandı. Bodrum katta 
aynı anda 1000 kişiye yemek 
çıkarabilecek şekilde modern 
mutfağımız var. Giriş katında 

erkeklere ve birinci katında 
kadınlara özel Çay ve Kahve 
eşliğinde misafirlerin ağırlay-
abileceği ve çeşitli etkinlikler 
yapılabilecek yere sahip. 
Binamızın üçüncü katında 
düğün salonumuz bulunmak-
ta. Öncelikle dernek üyelerim-
iz başta olmak üzere durumu 
olmayan dar gelirli vatan-
daşlarımıza düğün, nişan 
sünnet veya diğer etkinlikler 
için kullanılacak çok amaçlı 
salonumuz mevcuttur. Bir 
arkadaşımızı burada istihdam 
edeceğiz. Genel merkezimize 
gelen misafirlerimiz ile ilgile-
necek. Çay, Kahve gibi ikram-
larımız ücretsiz olacak” dedi.
Saygı duruşu İstiklal marşının 
okunması ve Protokol 
konuşmalarının ardından Kars 
Kocabahçe Köyü Kalkındır-
ma Derneği Genel Merkezi 
kesilen kurdele ile hizmete 
girdi. Açılışta misafirlere çay 
kahve ikram edilirken dernek 
merkezinde bulunan aş evinde 
hazırlanan döner pilav ikram 
edildi.

DOĞAN: YEĞİN’E VERİLECEK 
HER OY ÖZGEN NAMA’DAN 

ÇALINMIŞ BİR OYDUR
İYİ Parti Sancaktepe Belediye Başkan Adayı Cemal 
Doğan sosyal medyadan yayınladığı videoları ile CHP’nin 
Adayı Alper Yeğin hakkında zehir zemberek açıklama. 
Kılıçdaroğlu ve Özgen Nama’yı sırtından bıçaklayan 
bir kişiye Sancaktepe’yi teslim etmeyeceğiz” dedi.
Sosyal medya hesabından 
yayınladığı videolar ile gün-
dem olan İYİ Parti Sancaktepe 
Belediye Başkan Adayı Cemal 
Doğan, “Alper Yeğin’e verilecek 
her oy Özgen Nama’dan çalın-
mış bir oydur. Yol arkadaşı Öz-
gen Nama’yı sırtından hançer-
lemiştir. Karslı hemşehrilerime 
buradan sesleniyorum. Bir 
Karslı olarak Alper Yeğin’e vere-
ceğiniz her oy Kars, Ardahan 
ve Iğdır’a hançer oyudur. 2019 
seçimlerinde kendi seçim bölge-
si olan sandıklarda Ekrem İma-
moğlu’na 400 oy, meclis üyeler-
ine 390 oy ve Özgen Nama’ya 
ne hikmetse 35 oy çıktı. Özgen 
beyin seçimi kaybetmesinin en 
büyük sebebi Alper Yeğin’dir. 
“Kemal Kılıçdaroğlu’nun sırtım-
dan hançerlediler deyişi boş bir 
deyiş değildir. Sancaktepe’de 
delegeleri toplayıp CHP Genel 
Merkezine götürüp Kılıcdaroğ-
lu’na karşı oy kullandırıp geri 
getiren kişidir. Kılıçdaroğlu ve 
Özgen Nama’yı sırtından bıçak-
layan bir kişiye Sancaktepe’yi 
teslim etmeyeceğiz”.

İmamoğlu’nun Kemal 
Kılıçdaroğlu alevidir. Kimse 

Alevilere oy vermiyor deyişini 
unutmadıklarını dile getiren 
Cemal Doğan, “Alper Bey 
maalesef kendi üstadını ken-
di mezhebini İmamoğlu’na 
değişmiştir. Alevi kardeşlerimizin 
ettiği hakarette ortada. Birlik 
Cem Evinde konuşması aynen 
şöyle. Derme çatma dedeler ve 
derme çatma Cem Evleri diyen 
bir Alper Yeğin var karşımızda. 
Kısacası Sancaktepe’nin başına 
gelebilecek en büyük felaket 
Alper yeğindir. Ayrıca DEM Parti 
Sancaktepe’de İttifak halinde. 
Meclis üyelerine baktığımız-
da 1,4,5,8,10,14,15,16 ve 32 
sırada DEM Partinin adayları 
CHP listesinde. Kürt seçmenin 
oyu DEM Partini himayesi 
altında değil. Bende bir Kürt 
olarak bizim oylarımız kimsenin 
himayesi altında değil. DEM 
Partinin ilçe Başkanı öz kardeşi-
ni meclis üyesi yaptı. Şimdi Kürt 
seçmenlerine ve hemşehrile-
rime soruyorum. Binlerce Kürt 
genci yaşıyor. Neden onlardan 
biri değil de öz kardeşini getirip 
meclis üyesi yapıyor. Kürtlerin 
oyu sizin aile şirketinizin oyu 
değildir. Bunlara hiçbir şekilde 
müsaade etmeyeceğim” dedi. 

HÜSEYİN KOCAGÖZ: ŞEYMA 
DÖĞÜCÜ İLE YOLA DEVAM

Abdurrahman Gazi Mahallesi Muhtarı ve Sancaktepe 
Muhtarlar Dernek Başkanı Hüseyin Kocagöz’den 
Sancaktepe Belediye Başkanı ve AK Parti Sancaktepe 
Belediye Başkan Adayı Şeyma Döğücüye tam destek.  
Sancaktepe Muhtarlar Dernek 
Başkanı Hüseyin Kocagöz, 31 
Mart 2024 yerel seçimlerinde 
Cumhur İttifakı ve AK Parti 
Sancaktepe Belediye Başkan 
Adayı Şeyma Döğücü’ye 
desteğini açıkladı. Kocagöz, 
“Ülkemiz ve Sancaktepe’mizin 
birlik, beraberliği ve huzuru 
için Şeyma Döğücü başkanım 
ile yol yürüme kararı aldım. 
Bunun için 31 Mart Seçim-
lerinde Sancaktepe’ye daha 
iyi hizmet etmek önümüzdeki 
dönem için Şeyma Döğücü 
ile ‘Sancaktepe emin ellerde’ 
olması için tüm Sancaktepe’li 
hemşehrilerimden desteklerini 

bekliyorum” dedi.

Ülkü Ocaklarından yetişen 
1984 doğumlu olan Abdurrah-
man Gazi Mahallesi Muhtarı 
Hüseyin Kocagöz, sırasıyla 
Samandıra Ülkü Ocakları 
Başkanlığı, Sancaktepe 
MHP kurucu İlçe Başkan 
Yardımcılığı ve İstanbul Ülkü 
Ocakları Yardımcılığı yaptı. 10 
yıldır Abdurrahman Gazi Ma-
hallesi Muhtarı olan Kocagöz, 
Sancaktepe Kent konseyi, 
kaymakamlık mütevelli heyeti, 
Sancaktepe Muhtarlar Dernek 
Başkanı ve birçok STK’da 
görev yapıyor. 
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Hafızamda Tutarak 
Sandığa Gideceğim

Seçimlere bir haftadan az bir 
süre kaldı. Tüm Türkiye 31 
Mart seçimlerine kilitlenmiş 
durumda. Önümüzdeki Pazar 
akşamı takriben saat 21 gibi 
en genç 2024-2029 yılları 
arası Türkiye’de Belediyel-
eri yönetecek kadrolar belli 
olacak. Adaylar uzun seçim 
çalışmalarının sonuna yak-
laşırken gördüğüm kadarı ile 
sosyal medya gazı ile gidenler 
var. Bu durum sandıklara nasıl 
yansıyacak açıkçası bende merak ediyorum. 

İnsanların seçimlerde kendine göre oy verme kriterleri var. 
Beğendikleri adaylara veya vaatlerine göre oy verecek. Siyase-
tin içerisinde 1989 yılından beri bulunan birisi olarak bu seçim-
de alışılmış seçim atmosferini yaşamıyoruz. Eskiden Sağcı, 
Solcu, İslamcı komünist gibi birçok gruplandırma vardı. Siya-
silerde bu duruma göre seçmenini tanıyordu. Cumhurbaşkanlığı 
hükümet sistemi ile bu durum rafa kalkmış gözüküyor. Bugün 
alanda gördüğüm vatandaş tüm siyasilere gülücük dağıtıyor. Bu 
durumda siyasetçilerin her gittiği ortamdan memnun ayrılıyor. 
Ülkemizde seçim sonucunu çok merak ediyorum. Gazeteci 
olarak yapmış olduğumuz çalışmalar ve çalışmalarımıza göre 
yaptığımız analizler ne kadar tutacak göreceğiz. 

“ECDADIMA SAYGISIZLIĞI 
UNUTMAM MÜMKÜN DEĞİL” 

Hem meslek hem siyasi kimliği olan birisi olarak benim için 
oy verme kriterlerim hiç değişmedi. Sandık başına giderken 
aklımdan hiç çıkartmayacaklarım var. Sayın Ekrem İmamoğlu 
Trabzonlu hemşehrim. Başkanlığı dönemi beni hayal kırıklığına 
uğrattı. Hepimiz hatırlayalım Peygamber Efendimizin müjdesine 
mahzar olmuş iki Cihan Padişahı Fatih Sultan Mehmet Hazret-
lerinin kabrini ziyarete giderken elleri arkasında gitmesi. Fatih 
Sultan Mehmet benim için manevi bir lider. İstanbullu küffarın 
elinden alarak Dünya da bir çağ kapatıp bir çağ açmış bir 
manevi lider. İstanbul ile özdeşmiş bir Sultanın kabrini ziyarete 
giden Sn. Ekrem İmamoğlu’nu ellerin arkasında gitmesini ben-
im hoş görmem mümkün değil. 

“SULTAN VAHDETTİN"
İBB meclisinde tarihinde hafızalardan silinmeyecek olay var. 
İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Meclisi Eylül 2022 
toplantısında CHP İBB Grup Başkan Vekili Sn. Doğan 
Subaşı’nın konuşmasında “Sizin kurucu liderlerinizin de 
birçoğu İngiltere’den mezun olmuş gelmiştir. Vahdettin, örnek 
aldığınız lider, İngiltere’ye kaçmıştır” ifadelerinin üzerine çıkan 
tartışmada söz alan CHP İBB Grup Sözcüsü Tarık Balyalı ise 
“Vahdettin, bizim için bir haindir” haykırarak konuşmasını hiç 
unutamıyorum ve Sn. Balyal’ıyı kınıyorum. Evet, sandığa gider-
ken bunları da unutmamak gerekiyor. Asıl beni üzen CHP’nin 
ne genel merkezinden nede Ekrem İmamoğlu’ndan bir kınama 
geldiğini hatırlamıyorum.

ZİHNİYETİM İSLAM!
Bu dünya hayatını İslam üzerine yaşamaya çalışan birisiyim. 
Beni etkileyen olaylardan biriside CHP Genel Başkanı Sn. 
Özgür Özel, CHP Grup Başkanvekili olduğu dönemde İslam’a 
“Ortaçağ zihniyeti” dediği gün. Ortaçağ zihniyeti dediği Kur-anı 
Kerim ve Peygamber efendimizin getirdiği İslam Ahlakıdır. 
Çünkü Müslümanlar hayatlarını Kur-anı Kerimin kurallarına 
göre yaşamaya çalışmalarına atıfta bulunulmuştu. Saya-
madığımız birçok başlık var. Son olarak Bir gurup LGBT’liden 
Çekmeköy Samandıra metro hattı açılışında CHP 
Adayları için pankartlı destek. Açılan Pankartta 
“Ekrem ve Alper Başkan’la Özgürce yaşam gelecek 
LGBT” diye yazılı pankart açılarak destek verilmesi 
ortada. 

 Evet, ben sandığa giderken bunları dikkate alacağım. Ben bu 
seçimi bir belediye seçimi görmüyorum. Bu seçim uzun yıllar 
vermiş olduğumuz mücadelenin devamı için önemli bir seçim 
olarak görüyorum.

Yazımın başın dada belirttiğim gibi bu seçimde kimin ne 
olduğunu çözmekte zorlanıyorum. Dünün fikirleri düşünceleri 
farklı olan insanların kendi menfaatleri için bir araya geldiğini 
görmekteyim. Sancaktepe ilçesinde siyaseten tanımadığım 
yok. Milliyetçi olarak tanıdıklarımın bugünkü yerleri veya Milli 
Görüşçü diye bildiklerimizin şaşırtıcı yerlerde gezmesi beni 
şaşırtıyor. Ne diyelim dün Mehmed’im türküsünü söyleyenler, 
dün Ayasofya marşını söyleyenler unutmayın Mehmed’im 
halen daha teröristler tarafından şehit ediliyor. Elhamdülillah 
Ayasofya’nın zinciri kırıldı. Ben bu bunlar gibi birçok yaşanmışı 
hafızamda tutarak seçime Sandığa gideceğim. 

31 Mart 2024 Pazar günü yapılacak seçim ilçemize İstanbul’a 
ve ülkemize şimdiden hayırlı olsun. Karar verme sırası şimdi 
vatandaşta. Vatandaşın vereceği kararda sandıktan çıkacak 
her siyasi partinin vatandaşın verdiği karara saygı göstermesi 
temenni ederim.

 Selam ve Dua İle…

ABDULKADİR ASLAN:GELİN 
ŞEHRİMİZİ YENİDEN İNŞA EDELİM 

Sancaktepe Belediye Başkan 
Adayı ve Meclis Üyelerinin 
tanıtıldığı programa Saadet Par-
tisi İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkan Adayı Birol Aydın, San-
caktepe Belediye Başkan Adayı 
Abdulkadir Arslan, 
Sancaktepe İlçe 
Başkanı Oğu-
zhan Akarsu, 
Çekmeköy 
Belediye 
Başkan 
Adayı Halil 
İbrahim 
Akpınar, 
Çekmeköy 
İlçe Başkanı 
Abdülbaki 
Polat, Saadet 
Partisi İstanbul 
İl Yöneticileri, Dernek 
Başkanları, Muhtar adayları, 
partililer katıldı.

Saadet Partisi Sancaktepe İlçe 
Başkanlığı Sancaktepe Belediye 

Başkan Adayı tanıtım toplantısı 
ve geleneksel iftar programın-
da konuşma yapan Saadet 
Partisi Sancaktepe Beledi-
ye Başkan Adayı Abdulkadir 
Arslan, “Sancaktepe’miz 2008 

yılında ilçe oldu. Fakat 
maalesef ilçemize 

hizmet gözüyle 
bakan değil 

rant gözüyle 
bakan ellere 
teslim edildi. 
İhanet sadece 
İstanbul’a 
değil San-

caktepe’ye 
de yapıldı. 

2008 yılında ilçe 
olan genç ve bakir 

Sancaktepe’mizin tüm 
değerleri hoyratça heba edil-

di. Kamu arazileri satıldı. Çarpık 
şehirleşme ile şehrimiz sorunlar 
yumağı haline getirildi. Fakat 
biz umutsuz değiliz. Umutsu-
zsanız umut sizsiniz. Umut 

gençlerimiz, umut kadınlarımız, 
umut halkımız. Umut Milli Görüş 
belediyeciliği. Gelin şehrimizi 
hep beraber yeniden inşa 
edelim. Rüşvetin, yolsuzluğun, 
adam kayırmanın olmadığı bir 
yönetim anlayışını hakim kılalım. 
El ele verelim, çocuklarımıza 
yaşanabilir bir şehir hediye ede-
lim” ifadelerini kullandı. 

Saadet Partisi Sancaktepe ilçe 
iftarında İBB Başkan Adayı 

Birol Aydın ve Sancaktepe 
İlçe Başkanı Oğuzhan Akarsu, 
“Sancaktepe iftarına katılanlara, 
Belediye Başkan Adayımız Ab-
dülkadir Arslan ve meclis üyesi 
adayları tanıtım programına 
katılan Sancaktepe’lilere teşek-
kür etti. Konuşmaların ardından 
sahneye tek tek çağrılan beledi-
ye meclis üyesi adayları tanıtıldı 
ve çekilen hatıra fotoğrafının 
ardından program sona erdi.

Saadet Partisi Sancaktepe İlçe 
Başkanlığı Sancaktepe Belediye 
Başkan Adayı tanıtım toplantısı ve 
geleneksel iftarda buluştu. Sancak-
tepe Kasr-ı Hüma Düğün salonunda 
Sancaktepe Belediye Başkan Adayı 
Abdulkadir Aslan, “Rüşvetin, yolsu-
zluğun, adam kayırmanın olmadığı 
bir yönetim anlayışı için El ele 
verelim, çocuklarımıza yaşanabilir 
bir şehir hediye edelim” dedi.
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